Hong Kong Pavilion

Location: K816, Taipei Nangang
International Exhibition Centre
Hall 1 (TaiNEX 1)

Business Networking Session

Date: 23 May 2024 ,Time: 2:00 pm - 5:00 pmVenue: Meeting Room 501

Agenda: Business networking with

Hong Kong Nonwoven Industry and interested enterprises in TaiNEX 1

Technical Speech at A-Next Hub: New Product Launch

Date: 22 May 2024,Time: 4:00pm - 4:20pm

Venue: Technical Conference Area, TaiNEX 1

Topic: Pioneering Innovation

in Hong Kong's Nonwoven Industry

香港館

● 位置:臺北南港展覽館1號館K816

商貿交流活動

日期:5月23日時間:下午2時-5時

● 地點:臺北南港展覽館1號館501會議室

● 內容:促進香港無紡布業與當地企業進行交流

「 A-Next Hub: 創新技術發表會」內的技術演講

● 日期:5月22日

● 時間:下午4時-4時20分

地點:臺北南港展覽館1號館技術演講區

● 題目: 香港無紡布產業的創新力量





Hong Kong Nonwovens Association

Implementation Agent 執行機構



工業貿易署「工商機構支援基金」撥款資助 Funded by Trade and Industrial Organisation Support Fund, Trade and Industry Department



工商機構支援基金 Trade and Industrial Organisation Support Fund

免責聲明:在此刊物上/活動內(或項目小組成員)表達的任何意見、研究成果、結論或建議,並不代表香港特別行政區政府或工商機構支援基金評審委員會的觀點。

Disclaimer: Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/event (or by members of the project team) do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region or the Vetting Committee of the Trade and Industrial Organisation Support Fund.

ANEX 2024 亞洲不織布展覽 暨會議 2024

HONG KONG PAVILION 香港館



Hong Kong Nonwovens Association (HKNA) will set up the Hong Kong Pavilion at Asia Nonwovens Exhibition and Conference 2024 (ANEX 2024), which is implemented by HKPC and funded by the Trade and Industrial Organisation Support Fund of the Trade and Industry Department, HKSAR Government. The Hong Kong Pavilion in ANEX 2024 will showcase over 300 Hong Kong nonwoven exhibits mainly for filtration and functional fabric applications.

Our showcase includes but not limited to filtration products and raw materials, such as filter bags, filter cartridges, filter fabrics, spunlace nonwovens fabric and functional fabrics with the properties of flame retardant and oil proof. The application of green materials and advanced nonwoven manufacturing technologies through raw materials display will also be demonstrated.

香港無紡布協會(HKNA)將在亞洲不織布展覽暨會議(ANEX 2024)設立「香港館」,由香港生產力促進局擔任執行機構、香港特別行政區政府工業貿易署「工商機構支援基金」撥款資助,將展出超過300件用於過濾,原料等範疇為主的優質香港無紡布基材及產品。展品包括濾袋、濾芯、過濾布、水刺無紡布及不同功能性無紡布如阻燃及防油等。綠色材料的應用和先進的無紡布製造技術亦於透過原料展示。



Hong Kong Nonwoven industry:

- i) One of the pioneers in nonwovens manufacturing industry
- ii) Industry network includes manufacturers, wholesalers and retailers. They have multiple advanced internationally recognised production lines and are able to produce high-value-added and sustainable products.
- iii) In recent years, the industry has been committed to the development of independent innovation, scientific research capabilities, continuous upgrading and transformation, and has worldleading technologies and products in many high value-added industries such as medical, health and filtration.
- iv) Hong Kong nonwovens industry focuses on its sustainable development in recent years, such as using natural or recycled raw materials, energy conservation, and has obtained outstanding achievement in sustainability initiatives and the biodegradable market, with several competitive advantages.

香港無紡布行業的優勢:

- i) 無紡布製造業的先驅之一
- ii) 產業網絡包括製造商、批發商和零售商。 他們 擁有多條國際認可的先進生產線,能夠生產高 增值和可持續發展的產品。
- iii) 近年來,產業致力於自主創新、科學研究能力 的發展,不斷升級轉型,在醫療、健康、過濾 等多個高增值產業中擁有世界領先的技術和產 品。
- iv) 香港無紡布行業近年來專注於可持續發展,例如使用天然或回收原材料、節能減排等,在可持續發展措施和可生物降解市場方面取得了突出的成就,具有相對較多的競爭優勢。